
PROTOKÓŁ Nr 29/2008 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 8 sierpnia 2008 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Reorganizacja Szkoły Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej. 
5. Opiniowanie uchwał. 
6. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała 
radnych z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie 
przyjęto również protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 4. 
 
 Pani Iwona Wójcik Sekretarz Gminy - zamiar reorganizacji polega na 
wyłączeniu oddziałów przedszkolnych ze struktury Szkoły Podstawowej. Na 
bazie tych oddziałów tworzymy Przedszkole a następnie z obu jednostek  
utworzyć Zespół Szkolno-Przedszkolny. Cała procedura działania jest zbliżona 
do procedury likwidacyjnej szkół. Są już wszystkie opinie potrzebne do 
utworzenia Przedszkola i do sieci przedszkoli. 
Propozycja jest taka: 
Tworzy się: 

a) przedszkole w Dębnicy Kaszubskiej, 
b) oddział przedszkolny przy szkole w Gogolewie, 
c) oddział przedszkolny przy szkole w Motarzynie. 

     Przedszkole w Borzęcinie należeć będzie do Przedszkola w Dębnicy 
Kaszubskiej. Drugim projektem uchwały jest utworzenie Zespołu Szkolno- 
-Przedszkolnego. Przewodnicząca Komisji przeczytała projekt statutu nowo 
utworzonego Przedszkola. Następnie Pani Sekretarz przedstawiła projekt 
utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego wraz ze statutem. Członkowie 
Komisji podjęli dyskusję na temat reorganizacji Szkoły Podstawowej. 
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Ad.5. 
 
Opiniowanie uchwał: 
1) projekt uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej (dla  
     celów zmian w Statucie Gminy). Komisja jest za powołaniem Komisji. 
2) projekt uchwały dot. nadania nazwy placu na terenie Dębnicy Kaszubskiej. 
 
Ad. 6. 
 
Wójt Eugeniusz Dańczak udzielił odpowiedzi na sprawy bieżące. 

1) Sanepid zwrócił uwagę na stan sanitarny Urzędu Gminy – prace te 
wykonują pracownicy ZGK na umowę –zlecenie, 

2) sprawa „Orlika” – nie wyrażono zgody na nasz projekt, choć  
w Człuchowie wybudowano też wg własnego projektu, 

3) w Szkole Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej rozpoczęto wymianę 
okien, na całą modernizację jest do wykorzystania ok. 100 tyś. zł., 

4) Pan Wójt zaproponował zorganizowanie spływu Słupią dla członków 
Rady ( szlak papieski ). 

    
Na tym protokół zakończono. 
                                                                                            
Protokołował: Mirosław Mnich                                                    Przewodnicząca 

                                                                          Komisji Kultury, Oświaty 
                                                                          Sportu i Turystyki 

 
                                                                          /-/Jadwiga Karaś 

 

 


